
PROCES VERBAL

A

încheiat azi, 28 iunie 2024, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Zalău, care s-a desfăşurat online şi cu respectarea Hotărârii Consiliului 
Local nr. 239 din 29.07.2021.

La lucrările şedinţei Consiliului Local al Municipiului Zalău, din partea 

executivului Primăriei participă următorii: dl Călin Forţ - Administrator public al 
Municipiului Zalău, dna Marina-Bianca Fazacaş - Secretar general al Municipiului 
Zalău, dna Claudia Ardelean - director Direcţia Administraţie Publică, dl Dănuţ Curea
- director Direcţia Tehnică, dna Mihaela Onuţan - Director Direcţia Resurse Umane, 
dna Mariana Cuibuş - director Direcţia Economică, dl Marius Chiş - director ajunct 
Direcţia Economică, dna Adina Predescu - director Direcţia Patrimoniu, dl Vlad Petre
- Arhitect Şef, şefi serviciu din cadrul Primăriei Municipiului Zalău, şi dl consilier 

Vasile Caraba.
Invitaţi: dna Dorina Baboş - director Direcţia de Asistenţă Socială Zalău, dl Ştefan Zay
- şef serviciu SADP Zalău, dl Kulcsar Szabo Andras - director economic S.C. Citadin 

Zalău S.R.L., dl Claudiu Bujor - director S.C.M. Zalău, dl Lucian Trif- director Poliţia 

Locală Zalău.

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei 
Municipiului Zalău, în data de 21.06.2024, a anunţului de convocare a Consiliului 
Local, întocmit în baza Dispoziţiei Primarului Municipiului Zalău nr. 713 din 
21.06.2024, precum şi prin intermediul presei locale (ordinea de zi a şedinţei, informaţii 
privind data, locul, ora şedinţei au fost publicate integral în ziarul local Graiul Sălajului). 

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin mijloace 
^ telefonice şi prin e-mail, în ziua de 21.06.2024, cu precizarea datei, orei şi a locului de 

desfăşurare a şedinţei.
In continuare, am consemnat următoarele:
Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Declar deschise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Zalău, 
constatând că sunt prezenţi consilieri ai Consiliului Local al Municipiului Zalău, astfel 
încât consiliul să poată lucra valabil, cvorumul legal fiind de minim 11 consilieri locali. 
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.
Constat că sunt prezenţi 19 consilieri locali, şedinţa este legal constituită şi îşi poate 

începe lucrările.
Lipsesc domnii consilieri Bogdan Zsolt şi loan Şerban. 
în continuare, am consemnat următoarele:

Consilierii prezenţi sunt: dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Dan Bercean, dl 
consilier Râul Dragoş, dl consilier Nicolae Fazakas, dl consilier Claudiu Breje, dna
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consilier Ramona Goga, dl consilier Alin Guler, dl consilier Alexandru Lakatos, dl 
consilier Florin Morar, dna consilier Mihaela Mureşan, dl consilier Zsolt Miklos 

Bogdan, dl consilier Gheorghe Taloş, dna consilier Ioana Tuduce, dl consilier Iulian 

Popiţ, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Gabriela Olar, 
dl consilier Aurel Bican, dna consilier Anda-Maria Ciobanu.
S-au conectat şi domnii consilieri Bogdan Zsolt şi loan Şerban.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel

La solicitarea doamnei secretar general al Municipiului Zalău supun la vot:
- Procesul verbal al Şedinţei Consiliului Local din data de 30 mai 2024, cu menţiunea 
că la această şedinţă desfăşurată online, au fost prezenţi toţi consilierii locali.
Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.s

Vă supun spre aprobare procesul verbal din 30 mai 2024.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

*

- Procesul verbal al Şedinţei Consiliului Local din data de 17 iunie 2024, cu menţiunea 
că această şedinţă desfăşurată online a lipsit dna consilier local Anda Ciobanu.
Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
S-a conectat şi domnul consilier Bogdan Zsolt, deci sunt prezenţi 20 consilieri locali. 
Vă supun spre aprobare procesul verbal din 17 iunie 2024.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

DI preşedinte Teodor Bălăjel - Solicit avizul comisiilor de la preşedintele fiecărei 
comisii, pentru proiectele de hotărâri:
Dl consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de 
disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
DI consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil. 
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.

în continuare dau cuvântul dlui primar pentru a face câteva precizări cu privire la 

ordinea de zi a şedinţei de astăzi.s >

dl. Ionel Ciunt - Mulţumesc, dle preşedinte de şedinţă!
Bună dimineaţa, doamnelor si domnilor consilieri!

> ? 9
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Conform reglementărilor o să supun spre aprobare ordinea de zi aşa cum aţi primit-o 
fiecare dintre dumneavoastră şi cum a fost afişată pe site-ul primăriei.
Vă rog să vă exprimaţi votul pentru ordinea de zi.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

ORDINE DE ZI
Pentru şedinţa ordinară a Consiliului Local din 28 inie 2024, orele 09,00

Aprobarea Proceselor verbale ale şedinţelor Consiliului Local din 30 mai 2024 şi 17 
iunie 2024, precum şi a Ordinii de zi pentru şedinţa ordinară din 28 iunie 2024

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „PLAN 
URBANISTIC ZONAL ÎN VEDEREA MODIFICĂRII INDICILOR URBANISTICI”, 

^ pentru imobilul situat în Zalău, strada Szikszai Lajos, nr. 2, beneficiar Şandor Bogdan 

Vlad.
2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Zalău 

aprobat pentru anul 2024 şi a bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din 
venituri proprii, modificarea listei de investiţii aprobată pentru anul 2024 şi actualizarea 
programului de activitate ale SC Citadin Zalău SRL pentru anul 2024.

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiune pentru anul 2024 
privind serviciile sociale administrate şi finanţate din bugetul Consiliului Local al 
Municipiului Zalău.

4. Proiect de hotărâre privind înregistrarea în evidenţele patrimoniale ale 
Municipiului Zalău - domeniul public şi privat a bunurilor recepţionate în baza 
Proceselor-verbale de recepţie şi transmiterea acestora în concesiunea S.C. Citadin 
Zalău S.R.L. şi în evidenţa financiar-contabilă, gestiunea şi administrarea Serviciului de 
Administrare a Domeniului Public al Municipiului Zalău.

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării locuinţei construită din fondurile 
Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe, situată în municipiul Zalău, str. Viitomlui, nr. 21, 
bl. DM17, ap. 6, în favoarea titularului contractului de închiriere.

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Devizului general, pentru 
obiectivul de investiţii “Modernizare DJ 191C: Tudor Vladimirescu, Porolissum, 
Bujorilor, Moigradului şi Cetăţii“.

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii de către Municipiul Zalău a 
cererii de finanţare “Modernizare DJ 191C: Tudor Vladimirescu, Porolissum, Bujorilor, 
Moigradului şi Cetăţii“ şi a bugetului aferent.

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii şi a 
Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Direcţia de Asistenţă Socială Zalău 
ca urmare a punerii în aplicare a măsurilor dispuse prin Legea nr. 296/2023 privind 
unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea sustenabilităţii financiare a României pe 
termen lung.
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9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii şi al 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Serviciului Public Comunitar Local de 
Evidenţă a Persoanelor Zalău ca urmare a reorganizării şi punerii în aplicare a măsurilor 
dispuse prin Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea 
sustenabilităţii financiare a României pe termen lung.

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii şi a 
Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Poliţia Locală Zalău ca urmare a 
punerii în aplicare a măsurilor dispuse prin Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri 
fiscal-bugetare pentru asigurarea sustenabilităţii financiare a României pe termen lung, 
cu modificările şi completările ulterioare.

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii şi 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al clubului sportiv ”Sport Club Municipal 
Zalău”, organizat ca instituţie publică în subordinea Consiliului Local al Municipiului 
Zalău.

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice 
aferentă lucrării "Reparaţii capitale strada Lazuri”din Municipiul Zalău.

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, a Statului de funcţii şi a 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Serviciului de Administrare a 
Domeniului Public Zalău ca urmare a punerii în aplicare a măsurilor dispuse prin Legea 
nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea sustenabilităţii 
financiare a României pe termen lung.

H.Proiect de hotărâre privind încetarea Contractului de delegare a gestiunii 
serviciului de salubrizare nr.60247/01.08.2022, a Contractului de delegare a gestiunii 
serviciului de iluminat public nr. 45455 din 01.07.2021, a Contractului de delegare a 
gestiunii serviciului de colectare, canalizare si evacuare a apelor pluviale nr. 
67363/30.08.2022 , asigurarea continuităţii serviciilor prestate in baza celor 3 contracte 
de către operatorul SC Citadin Zalău SRL, precum si aprobarea elaborării studiului de 
oportunitate in vederea stabilirii modalităţii de gestiune a serviciilor sus-menţionate.

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii şi a 
Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Aparatul de specialitate al 
Primarului municipiului Zalău ca urmare a punerii în aplicare a măsurilor dispuse prin 
Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea 
sustenabilităţii financiare a României pe termen lung.

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei proprii a Municipiului Zalău 
la proiectul "Modernizare Bulevard Mihai Viteazul din Municipiul Zalău” finanţat în 
cadrul Programului Naţional de Investiţii ”Anghel Saligny”.

Diverse

A

Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt. 

Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

, 4



Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Vă solicit să anunţaţi interesul personal şi numărul proiectului de hotărâre la care aveţi 
un interes personal, astfel cum este definit de art. 228 la alin.l Cod administrativ şi la 
care nu veţi participa.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism „PLAN 
URBANISTIC ZONAL IN VEDEREA MODIFICĂRII INDICILOR URBANISTICI”, 
pentru imobilul situat în Zalău, strada Szikszai Lajos nr. 2, beneficiar Şandor Bogdan 
Vlad.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei de urbanism „PLAN URBANISTIC ZONAL ÎN VEDEREA 
MODIFICĂRII INDICILOR URBANISTICI”, pentru imobilul situat în Zalău, strada 
Szikszai Lajos nr. 2, beneficiar Şandor Bogdan Vlad.

Se adoptă hotărârea nr, 164

S-a conectat dl consilier loan Şerban. Sunt prezenţi toţi consilierii locali.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel
2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Zalău aprobat 
pentru anul 2024 şi a bugetului activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, modificarea listei de investiţii aprobată pentru anul 2024 şi actualizarea 
programului de activitate ale S.C. Citadin Zalău S.R.L. pentru anul 2024.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Mihai Crişan- întreb conducerea primăriei dacă are în plan o schimbare a 
strategiei având în vedere că s-a ratat obiectivul, pentru al 4-lea an la rând. Vreau să văd 
că măcar acum după a 4-a ratare a obiectivului, că aveţi în plan să reduceţi cheltuielile. 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Sigur că suntem în discuţii, analize şi vom veni cu o 
strategie schimbată. Vă rog să observaţi din structura cheltuielilor cu personalul un 
raport de 1 la 7 comparativ cu cheltuielile pentru alte servicii. Noi trebuie să venim cu 
soluţii ca să reducem acele cheltuieli, să avem bazele noastre sportive de antrenamente 
şi după cum ştiţi avem proiecte finanţate prin Compania Naţională de Investiţii şi într-o 
perioadă scurtă vom reuşi să dăm în exploatare şi baza sportivă Tip I din Dâmbul Morii. 
Vom pune un mare accent pe promovarea grupelor şcolare şi a grupelor de cădeţi de 
juniori.
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Dl consilier Mihai Crişan - Aici vă contrazic cu raportul de 1 la 7. La cheltuieli 
materiale, scrie în proiect, intră inclusiv contractele cu sportivii. Acolo sunt adevăratele 
cheltuieli de personal.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Suntem în situaţia că azi închiriem multe terenuri de 
antrenament. începând de la echipa de copii până la grupele mari. Avem secţii cu 

rezultate deosebite vorbind per ansamblul activităţilor sportive.
Dl consilier Mihai Crişan - Vorbim de fotbal pentru că acolo se duc cei mai mulţi bani 
şi poate dacă am primi şi noi raportul de cheltuieli ca să vedem şi noi cât costă un 
echipament sportiv, o deplasare, poate că v-am ajuta şi noi la planul de reducere al 
cheltuielilor. Sperăm că aveţi o strategie de reducere a cheltuielilor. La începutul anului, 
eu nu am votat bugetul, v-am spus că mi se pare un buget nerealist. Aceste rectificări, 
şedinţă de şedinţă, îmi confirmă că structura bugetului de la începutul anului nu a fost 
realistă.
Dl Ionel Ciunt - Domnule consilier, vi se confirmă faptul că se lucrează. Noi nu putem 
sta aşa aşteptând sfârşitul trimestrului, sfârşitul anului. în primăria municipiului Zalău 
şi în oraşul în care locuiţi şi dumneavoastră se lucrează şi atunci, sigur e nevoie de 
rectificări bugetare, de prioritizarea unor cheltuieli. Legat de fotbal, da, avem o strategie, 
ne pare rău că nu ne-am calificat dar totuşi suntem pe primul loc. Strategia noastră 
pentru clubul sportiv este aşa cum am mai spus, să aducem cât mai mulţi copii din 
municipiu. în cadrul clubului sportiv funcţionează, sunt aprobate prin Consiliul local 11 
secţii în care activează 661 de copii din municipiu. Aceste secţii au avut performanţe: 
în anul 2023 s-au obţinut 104 medalii.
Dl consilier Mihai Crişan - N-are nici o legătură ce discutăm noi, domnule primar. 
Noi vorbeam despre alte subiecte. Nu mai veniţi cu secţiile de juniori ca un paravan. De 
ce anul trecut s-au alocat doar 19% în loc de 30% aşa cum prevede legea? Noi sperăm 
că o să fie o strategie de reducere a cheltuielilor de personal.
Dl Ionel Ciunt - Vă putem lămuri vis a vis de toate tipurile de cheltuieli. 19% la sută 
au fost cheltuielile efective.

^ Dl preşedinte de şedinţă Teodor Bălăjel - Vreau să fac o precizare, nu vreau să 
rămână ideea că bugetul nostru nu este realist. Ştim cu toţii cum se constiutuie un buget 
pentru municipiu. Noi avem nişte date de intrare, funcţie de data la care se aprobă în 
guvern bugetul, după care avem 45 de zile pentru constituire. Este normal că dacă 
obţinem venituri mai mari, să-i investim în proiecte şi să alocăm banii pe măsura 
nevoilor pentru a menţine oraşul într-o stare de funcţionare.
Dl Ionel Ciunt - Cred că aţi înţeles domnule consilier cum e cu rectificările. Aprecierea 
noastră este că lucrăm bine şi eficient pentru comunitate, feed-back-ul l-am primit acum 
două săptămâni.
Dna Mariana Cuibuş - Bună ziua. Vis a vis de bugetul nerealist, nu sunt de acord cu 
această afirmaţie pentru că la începutul anului ştiţi bine că veniturile din impozitul pe 
venit au fost reduse cu 14 milioane. Această sumă, este o sumă foarte importantă şi noi 
nu ne-am mai putut raporta la realizările anului trecut. Ştiţi bine că au fost şi modificări 
legislative în care noi am fost la un moment dat obligaţi să nu mai angajăm alte 
cheltuieli, funcţionarea trebuia asigurată, lucrările pentru întreţinerea domeniului public
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pentru trimestrul IV trebuiau realizate pentru că n-am putut lăsa oraşul fără curăţenie, 
iluminat şi zone verzi şi atunci încărcătura de pe trimestrul IV a anului 2023 s-a reflectat 
în cheltuielile anului 2024 şi ţinând cont şi de diminuarea veniturilor, gândiţi-vă că este 
o încărcătură foarte mare şi atunci pe măsură ce pe parcursul anului se încasează anumite 
sume, suntem obligaţi prin Legea Finanţelor Publice să facem rectificări, şi ne bucurăm 
că facem rectificări pozitive nu rectificări negative, rectificările pozitive se duc în 
principal pe parte de investiţii, documentaţii ca să putem să ne asigurăm sursele în 
vederea susţinerii acelor proiecte pe care ni le dorim şi aşa cum aţi văzut chiar sunt 
realizări pe aceste proiecte iar în ceea ce priveşte funcţionarea ştiţi bine că la aprobarea 
bugetului funcţionarea nu a fost acoperită decât până la finalul lunii septembrie pe 
întreaga autoritate locală pentru că nu am avut surse. Rectificările pozitive ne ajută să 
susţinem funcţionarea oraşului. Deci, bugetul este foarte bine fundamentat şi ne 
descurcăm cu banii pe care îi avem.
Dl consilier Gheorghe Taloş - Vreau să-i reamintesc colegului nostru Mihai Crişan că 
este mai uşor să critici decât să faci. îi supun atenţiei următorul aspect: conducerea 

Primăriei Municipiului Zalău se compune din Consiliul Local şi ulterior primar şi 
conducerea executivă. Din Consiliul Local faceţi parte şi dumneavoastră, domnule 
consilier. Vreau să terminăm cu aceste acuzaţii pentru că fiecare şedinţa de consiliu 
local o transformăm într-un spectacol în loc să ne preocupe problemele importante cu 
care se confruntă comunitatea. Criticăm, dar în aceşti 4 ani de mandat eu n-am auzit din 
partea dumneavoastră un plan concret. Vă tot legaţi de activitatea SCM, secţia de fotbal. 
Haideţi cu o propunere concretă, nu doar critici. Şi eu aş putea să critic tot timpul 
Compania de Apă.
Dl consilier Mihai Crişan - Cu tot respectul pentru domnul Taloş, vreau să-l lămuresc 
cu nişte lucruri referitoare la Compania de Apă. Compania de Apă nu face obiectul 
şedinţelor consiliului local. Compania de Apă este o regie autonomă în subordinea 
Consiliului Judeţean, este o firmă de prestări servicii. Dacă eu lucrez acolo, asta nu vă 
permite ca în fiecare şedinţă să vă legaţi de mine.
Domnule Taloş! Dacă aş avea acel raport detaliat pe care îl cer în fiecare şedinţă cred 
că aş putea veni cu propuneri pentru SCM, iar SCM are o conducere managerială, noi 
suntem consilieri locali şi cred că ridicăm probleme pertinente.
Dl preşedinte de şedinţă Teodor Bălăjel - Fac o precizare. Compania de Apă are o 
mare legătură cu consiliul local şi cetăţenii au o mare legătură cu Compania de Apă. 
Toate reţelele de apă ale municipiului sunt concesionate Companiei de Apă.
Dl consilier Alin Guler - Legat de proiect, problema noastră nu este că se dau bani la 
CSM, problema noastră este că nu le asiguraţi continuitate şi siguranţă acestor copii care 
ajung cădeţi şi nu le asiguraţi perspectiva să joace la echipa mare. Preferaţi să aduceţi 
juniori de la alte cluburi din ţară, din alte ţări şi pe aceşti copii ai noştri în care am 
investit 2,3,5 ani îi lăsăm ai nimănui. Asta ne-am dori să vedem ca şi schimbare de 
strategie.
Referitor la ce a spus domnul Taloş, amintesc că a votat împotriva unor amendamente 
depuse de noi pentru suplimentarea banilor la cabinetele şcolare, ca pe urmă la câteva 
luni la propunerea unui consilier PSD aceeaşi propunere să fie votată.
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Un alt amendament în care am propus să se acorde acei 100 lei pentru copii, pentru a li 
se asigura materialele didactice necesare, (eu am propus 50 de lei pentru a nu fi o sumă 
aşa mare), amendament care a fost respins iar apoi printr-o dispoziţie a primarului au 
fost alocaţi 100 de lei. Nu mi se pare corect, domnule Taloş că ne acuzaţi că doar vorbim 
şi nu venim cu propuneri.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Cine este pentru? - 12 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - 8 (Aurel Bican, Claudiu 

Breje, Mihaela Mureşan, Mihai Crişan, Gabriela Olar, Alin Guler, Ramona Goga, 
Zoltan Takacs).
Dl consilier Florin Morar nu a participat.
Cu 12 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 
local al Municipiului Zalău aprobat pentru anul 2024 şi a bugetului activităţilor finanţate 
integral sau parţial din venituri proprii, modificarea listei de investiţii aprobată pentru 
anul 2024 şi actualizarea programului de activitate ale S.C. Citadin Zalău S.R.L. pentru 
anul 2024.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Cei care v-aţi abţinut la vot, v-aţi abţinut să dezvoltăm 
proiectul cu „insulele ecologice”, să anvelopăm cele 26 de blocuri viitoare în Zalău, să 
dăm cei 500 mii lei la şcoli ca să beneficieze de utilităţi şi materiale dicatice, v-aţi abţinut 
să facem iluminatul public etapa a IV-a şi multe alte investiţii în municipiu.

Se adoptă hotărârea nr. 165

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiune pentru anul 2024 privind 
serviciile sociale administrate şi finanţate din bugetul Consiliului Local al Municipiului 
Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de 
acţiune pentru anul 2024 privind serviciile sociale administrate şi finanţate din bugetul 
Consiliului Local al Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 166

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
4.Proiect de hotărâre privind înregistrarea în evidenţele patrimoniale ale Municipiului 
Zalău - domeniul public şi privat a bunurilor recepţionate în baza Proceselor-verbale de 
recepţie şi transmiterea acestora în concesiunea S.C. Citadin Zalău S.R.L. şi în evidenţa 
fmanciar-contabilă, gestiunea şi administrarea Serviciului de Administrare a 
Domeniului Public al Municipiului Zalău.
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Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dna consilier Ramona Goga nu a participat.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind înregistrarea în 
evidenţele patrimoniale ale Municipiului Zalău - domeniul public şi privat a bunurilor 
recepţionate în baza Proceselor-verbale de recepţie şi transmiterea acestora în 
concesiunea S.C. Citadin Zalău S.R.L. şi în evidenţa fmanciar-contabilă, gestiunea şi 
administrarea Serviciului de Administrare a Domeniului Public al Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 167

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării locuinţei construită din fondurile 
Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe, situată în municipiul Zalău, str. Viitorului nr. 21, 
bl. DM 17, ap. 6, în favoarea titularului contractului de închiriere.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea vânzării 
locuinţei construită din fondurile Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe, situată în 
municipiul Zalău, str. Viitorului nr. 21, bl. DM 17, ap. 6, în favoarea titularului 
contractului de închiriere.

Se adoptă hotărârea nr. 168

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
6.Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Devizului general, pentru obiectivul 
de investiţii „Modernizare DJ 191C: Tudor Vladimirescu, Porolissum, Bujorilor, 
Moigradului şi Cetăţii”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea actualizării 
Devizului general, pentru obiectivul de investiţii „Modernizare DJ 191C: Tudor 
Vladimirescu, Porolissum, Bujorilor, Moigradului şi Cetăţii”.

Se adoptă hotărârea nr. 169

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
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y.Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii de către Municipiul Zalău a cererii de 
finanţare „Modernizare DJ 191C: Tudor Vladimirescu, Porolissum, Bujorilor, 
Moigradului şi Cetăţii” şi a bugetului aferent.
Iniţiator; Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea depunerii 
de către Municipiul Zalău a cererii de finanţare „Modernizare DJ 19IC: Tudor 
Vladimirescu, Porolissum, Bujorilor, Moigradului şi Cetăţii” şi a bugetului aferent.

Se adoptă hotărârea nr. 170

DI preşedinte Teodor Bălăjel
S.Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii şi a 
Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Direcţia de Asistenţă Socială Zalău 
ca urmare a punerii în aplicare a măsurilor dispuse prin Legea nr. 296/2023 privind 
unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea sustenabilităţii financiare a României pe 
termen lung.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Organigramei, Statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare 
pentru Direcţia de Asistenţă Socială Zalău ca urmare a punerii în aplicare a măsurilor 
dispuse prin Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea 
sustenabilităţii financiare a României pe termen lung.

Se adoptă hotărârea nr. 171

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
9.Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii şi al 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Serviciului Public Comunitar Local de 
Evidenţă a Persoanelor Zalău ca urmare a reorganizării şi punerii în aplicare a măsurilor 
dispuse prin Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea 
sustenabilităţii financiare a României pe termen lung.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Organigramei, Statului de funcţii şi al Regulamentului de organizare şi funcţionare al 
Serviciului Public Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor Zalău ca urmare a 
reorganizării şi punerii în aplicare a măsurilor dispuse prin Legea nr. 296/2023 privind

10



unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea sustenabilităţii financiare a României pe 
termen lung.

Se adoptă hotărârea nr. 172

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
lO.Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii şi a 
Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Poliţia Locală Zalău ca urmare a 
punerii în aplicare a măsurilor dispuse prin Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri 
fiscal-bugetare pentru asigurarea sustenabilităţii financiare a României pe termen lung, 
cu modificările şi completările ulterioare.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Organigramei, Statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare 
pentru Poliţia Locală Zalău ca urmare a punerii în aplicare a măsurilor dispuse prin 
Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea 
sustenabilităţii financiare a României pe termen lung, cu modificările şi completările 
ulterioare.

Se adoptă hotărârea nr. 173

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
11.Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii şi 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al clubului sportiv „Sport Club Municipal 
Zalău”, organizat ca instituţie publică în subordinea Consiliului Local al Municipiului 
Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Organigramei, Statului de funcţii şi Regulamentului de organizare şi funcţionare al 
clubului sportiv „Sport Club Municipal Zalău”, organizat ca instituţie publică în 
subordinea Consiliului Local al Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 174

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
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12.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice aferentă 
lucrării "Reparaţii capitale strada Lazuri”din Municipiul Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei tehnico-economice aferentă lucrării "Reparaţii capitale strada Lazuri”din 
Municipiul Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 175

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
13.Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, a Statului de funcţii şi a 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Serviciului de Administrare a 
Domeniului Public Zalău ca urmare a punerii în aplicare a măsurilor dispuse prin Legea 
nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea sustenabilităţii 
financiare a României pe termen lung.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Organigramei, a Statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare al 
Serviciului de Administrare a Domeniului Public Zalău ca urmare a punerii în aplicare 
a măsurilor dispuse prin Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru 
asigurarea sustenabilităţii financiare a României pe termen lung.

Se adoptă hotărârea nr. 176

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
14.Proiect de hotărâre privind încetarea Contractului de delegare a gestiunii serviciului 
de salubrizare nr.60247/01.08.2022, a Contractului de delegare a gestiunii serviciului 
de iluminat public nr. 45455 din 01.07.2021, a Contractului de delegare a gestiunii 
serviciului de colectare, canalizare si evacuare a apelor pluviale nr. 67363/30.08.2022 
, asigurarea continuităţii serviciilor prestate in baza celor 3 contracte de către operatorul 
SC Citadin Zalău SRL, precum si aprobarea elaborării studiului de oportunitate in 
vederea stabilirii modalităţii de gestiune a serviciilor sus-menţionate.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Alin Guler - Care este intenţia pe viitor legată de aceste servicii? Tot 
către Citadin vor merge?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Din proiectele de hotărâre aprobate până acum, suntem 
într-o reorganizare impusă atât prin Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-
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bugetare pentru asigurarea sustenabilităţii financiare a României pe termen lung cât şi 
din dorinţa ca activităţile să meargă cât mai bine în municipiu.
Practic vom avea o societate nouă.
Dl consilier Alin Guler - Această societate nouă este impusă imperativ de către 
legislaţie? SADP-ului i-am transmis prin delegare serviciul de iluminat public dar nu s- 
a găsit personalul necesar.
O nouă societate v-a găsi personal specializat?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Una este o societate comercială, alta este - serviciile 
administrative aflate în subordinea consiliului local. Eu zic că vom găsi soluţii.
Dl consilier Aurel Bican - De ce s-a ajuns în această situaţie observând că la data 
ultimelor delegări pentru aceste servicii legislaţia de bază era aceeaşi,
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal- 
bugetare pentru asigurarea sustenabilităţii financiare a României pe termen lung ne 
impune reorganizarea şi evident, să păstrăm locurile de muncă, să nu dăm oamenii afară. 
Dl consilier Aurel Bican - Legislaţia de bază care reglementează serviciile şi serviciile 
publice ne permitea şi până acuma să nu facem un mastodont numit Citadin.
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Trebuie să intrăm pe cadrul legal impus de Legea 
296/2023.
Dl consilier Mihai Crişan- Am o întrebare. Am înţeles cadrul legal. Aici ne referim şi 
la iluminatul public şi la partea de salubrizare? Poate fi acredidată pe toate aceste 
domenii?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel- Iluminatul public, salubrizarea, deszăpezirea şi apele 
pluviale vor fi activităţile societăţii. Apele pluviale încercăm să meargă la locul lor adică 
către Compania de Apă.
Poate fi acreditată pe aceste domenii.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind încetarea Contractului 
de delegare a gestiunii serviciului de salubrizare nr.60247/01.08.2022, a Contractului 
de delegare a gestiunii serviciului de iluminat public nr. 45455 din 01.07.2021, a 
Contractului de delegare a gestiunii sei'viciului de colectare, canalizare si evacuare a 
apelor pluviale nr. 67363/30.08.2022 , asigurarea continuităţii serviciilor prestate in 
baza celor 3 contracte de către operatorul SC Citadin Zalău SRL, precum si aprobarea 
elaborării studiului de oportunitate in vederea stabilirii modalităţii de gestiune a 
serviciilor sus-menţionate.

Se adoptă hotărârea nr. 177

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
15.Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii şi a 
Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Aparatul de specialitate al 
Prirnarului municipiului Zalău ca urmare a punerii în aplicare a măsurilor dispuse prin 
Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea 
sustenabilităţii financiare a României pe termen lung.
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Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Florin Morar nu a participat.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Organigramei, Statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare 
pentru Aparatul de specialitate al Primarului municipiului Zalău ca urmare a punerii în 
aplicare a măsurilor dispuse prin Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal- 
bugetare pentru asigurarea sustenabilităţii financiare a României pe termen lung.

Se adoptă hotărârea nr. 178

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
16.Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei proprii a Municipiului Zalău la 
proiectul "Modernizare Bulevard Mihai Viteazul din Municipiul Zalău” finanţat în 
cadrul Programului Naţional de Investiţii ”Anghel Saligny”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl consilier Mihai Crişan
Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea contribuţiei 
proprii a Municipiului Zalău la proiectul "Modernizare Bulevard Mihai Viteazul din 
Municipiul Zalău” finanţat în cadrul Programului Naţional de Investiţii "Anghel 
Saligny”.

Se adoptă hotărârea nr. 179

DIVERSE
Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Dacă nu mai sunt alte discuţii, declar şedinţa închisă, vă mulţumesc pentru participare 
si vă doresc o zi frumoasă!
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